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صفحه نهضت پاسخگویی مدیریت شهری شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

مدیران شهرداری شیراز در هفته پیش رو پاسخگوی مسائل شهری از 
طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.
پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
در  هفته  هر  شیراز  شهرداری  مدیران  شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی 
قالب “پاسخگویی تلفنی مدیریت شهری به شهروندان” از طریق سامانه 
مستقیم  پاسخگوی  شهر  خط  روی  طرح  در   ۱۳۷ مردمی  ارتباطات 

شهروندان هستند.

علی امینی شهردار منطقه ۷ و اصغر سروی مدیرکل بازرسی به ترتیب 
در روزهای یکشنبه و دوشنبه ۱۶ و ۱۷ اردیبهشت ماه پاسخگوی مسائل 

شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ خواهند بود.
مردمی؛  مسائل  به  شیراز  شهری  مدیریت  تلفنی  پاسخگویی  ادامه  در 
روح الله خوشبخت معاون محیط زیست و خدمات شهری و صمد پناهیان 
سرپرست سازمان مدیریت پسماند نیز در روزهای سه شنبه و چهارشنبه 

۱۸ و ۱۹ اردیبهشت ماه پاسخگوی شهروندان خواهد بود.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری شیراز:

حداکثر سرعت مجاز در معابر بازبینی شد
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز مطرح کرد؛

شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر شیراز در بازدید از مرکز ارتباطات مردمی ۱۳۷ گفت: 
داده های این مرکز ۱۳۷ شهرداری شیراز بسیار حائز اهمیت است و 

باید مورداستفاده بهینه قرار گیرد.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
 ۱۳۷ مردمی  ارتباطات  مرکز  از  بازدید  در  زارعی  مسعود  شیراز، 
به پاس  آن ها  از  و  داشته  دیدار  مرکز  این  کارکنان  با  نزدیک  از 

فعالیت های شبانه روزی آن ها قدردانی شد.
محیط زیست و خدمات شهری شورای  رئیس کمیسیون سلامت،   
اسلامی شهر شیراز اظهار کرد: داده های مرکز ارتباطات مردمی ۱۳۷ 
بهینه  باید مورداستفاده  شهرداری شیراز بسیار حائز اهمیت است و 

قرار گیرد.
است  شهروندان  مشکلات  رفع  ما  دغدغه  بیان کرد:  زارعی  مسعود 
و با نظارت دقیق بر داده ها و اطلاعات به دست آمده از این مرکز و 
استفاده از پهنه ای جی آی اس به نظر می رسد که امکان رصد مسائل 

و رفع آن ها بیشتر شود.
رصد  و  کنترل  و  برنامه ریزی ها  این  تمام  حاصل  کرد:  اضافه  وی 
وضعیت محلات ممکن است دلیل تغییر یک ضابطه یا اصلاح حتی 
یک مصوبه شود و نتیجه آن موجبات رفاه شهروندان را فراهم کند.

شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
داده ها گفت: کارهای  این  اهمیت  بر  تأکید  با  اسلامی شهر شیراز 

بزرگی را می توان با پالایش آن ها برای شهر انجام داد.
افکار  و  نظرسنجی  بر  علاوه  باید  ششم؛  شورای  عضو  این  گفته  به 
سنجی از مردم، نظرخواهی انجام دهیم و درخواست ها و پیشنهادهای 
آن ها را بشنویم و هر شهروند را در جایگاه یک کارشناس ببینیم و 

این رمز موفقیت ما در اداره شهر است.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری شیراز نیز بیان کرد: 
موردتوجه   ۱۳۷ مردمی  ارتباطات  سامانه  در  مطرح شده  موارد  اگر 
ویژه قرار و رفع شود، موجبات رضایت مندی زیادی را ایجاد می کند.
مهم  اهداف  از  شهروندان  رضایت مندی  گفت:  خوشبخت  روح الله 
مدیریت شهری است و بیشتر مسائل مطرح شده در سامانه ارتباطات 

مردمی ۱۳۷ با حوزه خدمات شهری ارتباط مستقیم دارد.
وی بیان کرد: اطلاعات جمع آوری شده باید دسته بندی و حاصل آن 

داده هایی برای استفاده مدیران در رفع آن ها است.

معاون شهردار شیراز گفت: بر اساس داده های به دست آمده از مرکز 
ارتباطات مردمی ۱۳۷ می توان دریافت که بیشتر شکایات دریافتی از 
مردم مناطق شامل مواردی نظیر انواع سد معبر، ترمیم آسفالت و یا 
جمع آوری نخاله ساختمانی و ... است که در صورت رفع آن ها باعث 

رضایت مندی شهروندان می شویم.
خوشبخت گفت: بیش از ۸۰ درصد تماس های شهروندان به سامانه 

ارتباطات مردمی ۱۳۷ مربوط به حوزه خدمات شهری است.
 مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری شیراز نیز درخصوص 
سامانه مرکز ارتباطات مردمی ۱۳۷ بیان کرد: آن سامانه دو مرحله 

»دریافت و ارسال پیام شهروند« و اقدام است.
 ۱۳۷ مردمی  ارتباط  مرکز  و  اطلاع یابی  اداره  افزود:  جاویدی  رضا 
پاسخگوی همیشه بیدار شهرداری شیراز است و در سال ۱۴۰۲ ۱۸۴ 
هزار و ۵۲۲ تماس را ثبت که از این تعداد ۵۷ هزار و ۷۹۷ تماس 

دریافت راهنمایی و ۱۲۶ هزار و ۴۰۱ تماس شامل درخواست بود.
کلیه  با حضور  شهر«  خط  »روی  برنامه   ۲۳۵ گفت:  ادامه  در  وی 
مدیران و معاونین و شهرداران مناطق در سال برگزار و ۵ هزار و 

۳۳۲ گزارش مردمی پاسخ داده شده است.
سخنگوی شهرداری شیراز بیان کرد: شهر آگاه با هدف ارائه مشاوره 
به شهروندان در زمینه های پرداخت عوارض، شهرسازی و ... با ۴۶۶ 
برنامه و ۳ هزار و ۲۰۰ پیگیری ویژه و ۳۰ هزار صحت سنجی و ۲ 

عنوان افکار سنجی انجام شده است.
گزارش گیری  طی  هرماه  پایان  در  کرد:  عنوان  همچنین  جاویدی 
و  عملکرد  نحوه  و  شهرداری صادر  مختلف  دوایر  برای  کارنامه ای 
پاسخگویی به درخواست ها در ارزشیابی هر حوزه تأثیر مستقیم دارد.

برگزاری چهارمین همایش "حوزه انقلابی 
حوزه منتظر" با رهیافت انسانی اسلامی 

به میزبانی شیراز

سرپرست اداره کل راه و شهرسازی استان فارس:

تصویب  طرح جامع اولین شهرک مسکونی 
دولتی استان فارس
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خبـر

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز خبر داد؛

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز 
گفت: پروژه جابجایی پست ۶۶ کیلووات به همراه افزایش ارتفاع 

سه دکل و احداث سه پست زمینی اجرا شد.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
از  رحمت   - قائم  پروژه  کرد:  اظهار  با  عباسی  حسین  علی  شیراز، 
پروژه های مهم شهرداری کلان شهر شیراز است که اجرای آن نقش 

مهمی در زمینه حمل ونقل و ترافیک خواهد داشت.
 وی با اشاره به این موضوع که بخش مهمی از اجرای این پروژه به 
جابجایی تأسیسات شهری اختصاص یافته است، افزود: برای اجرای 
پروژه قائم - رحمت جابجایی شبکه برق فشار قوی ضروری است.

 رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز 
افزایش  همراه  به  کیلووات   ۶۶ پست  جابجایی  پروژه  کرد:  بیان 

ارتفاع سه دکل و احداث سه پست زمینی اجرا شد.
 به گفته رئیس سازمان عمران شهرداری شیراز، دو هزار متر طول 
کابل فشارقوی در راستای اجرای این پروژه نوسازی می شود و پس 

از جابجایی تأسیسات، پروژه سرعت بیشتری خواهد گرفت.

 عباسی از اجرای تعهدات شهردار کلان شهر شیراز و شورای اسلامی 
شهر مبنی بر پیشبرد پروژه های عمرانی بر اساس برنامه زمان بندی شده 
خبر داده و افزود: در تلاش هستیم تا فاز اول این پروژه تا پایان سال 

به بهره برداری برسد.
 بر اساس این گزارش، هزینه جابجایی شبکه های برق در حدود ۶۰ 

میلیارد رالس برآورد می شود که شهرداری شیراز متقبل شده است.

قطع زنجیره تولید ۳۱0 هکتار از محصولات 
کشاورزی آبیاری شده با فاضلاب در شیراز

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس خبر داد؛

درآمد ۳00 میلیاردی مردم استان فارس 
از تولید انرژی خورشیدی

معاون فرهنگی کمیته امداد فارس اعلام کرد؛

ارائه مشاوره رایگان به ۱5 هزار مددجو

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر شیراز:

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر 
شیراز از امحا مجدد کشت محصولات کشاورزی با آب های نامتعارف 

خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
از  این کمیسیون  شیراز، زارعی در حاشیه یکصد و شصتمین جلسه 
پیگیری فنی و کارشناسی موضوع استفاده از آب های نامتعارف در 
کشت محصولات کشاورزی خبر داد و عنوان کرد: در شهری مثل 
محیطی آسیا  پایتخت زیست  عنوان  به  شیراز  سالی که  در  و  شیراز 
معرفی شده است، آبیاری ۱۳۸۰ هکتار کشت با آب های نامتعارف 

خبر خوشایندی نیست.
وی افزود: در سال گذشته با اقدامات کمیسیون سلامت، محیط زیست 
زیست،  محیط  چون  دستگاه هایی  هم افزایی  شورا،  شهری  خدمات  و 
 ،۷ و   ۶ منطقه  و همکاری شهرداری های  بهداشت، جهاد کشاورزی 
استانداری و فرمانداری و احکامی که توسط مقام قضایی صادر شد، 
انجام  نامتعارف  آب های  با  که  کشت هایی  از  هکتار   ۱۰۰۰ حدود 

گرفته بود، امحا شد.
با  برخورد  فعالیت ها  این گونه  که  موضوع  این  به  اشاره  وی ضمن 
معلول است، عنوان کرد: اصولًا مدیران و مسئولین مرتبط باید موضوع 

را کنترل کنند و اجازه این کشت های نامتعارف داده نشود.
با کشاورزان  اخیر برخوردها  متاسفانه در یکسال  داد:  ادامه   زارعی 
متخلف بازدارنده نبوده است، لذا سلامت شهروندان خط قرمز ما است 
و با توجه به برخی مواد غذایی تولید شده با جدیت این مسئله را دنبال 
خواهیم کرد.رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شورا از امحا مجدد کشت های نامتعارف خبر داد و گفت: به جهت 
محیط  کمیسیون سلامت،  اینکه  به  توجه  با  و  مردم  اهمیت سلامت 
زیست و خدمات شهری دو عنوان سلامت و حفظ محیط زیست را به 
عهده دارد، در این جلسه کمیسیون، با دعوت از همه مسئولین مرتبط 

با حوزه سلامت عمومی و زیست محیطی این موضوع ویژه به بحث و 
تبادل نظر گذاشته شد و با تمرکز کل جلسه بر این موضوع تصمیماتی 

خوبی اتخاذ گردید.
هم افزایی  به  اشاره  شیراز ضمن  پارلمان شهری  در  مسئول  مقام  این 
دستگاه های مربوطه در حل این معضل بیان کرد: شرکت آبفا بایستی 
مسئولیت آبهای آلوده رها شده در سطح شهر را برعهده بگیرد و دنبال 
نداشته  آلوده  است که آب های  این  بر  اصلی  راه حل  کند چرا که 
باشیم.زارعی رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شورا از انتقال فاضلاب شهری به جنوب شرق شیراز خبر داد و گفت: 
شبکه های  لازم  ظرفیت  که  تصفیه خانه هایی  مکان  این  در  متاسفانه 

ایجاد شده را داشته باشند، وجود ندارد.
این تصفیه خانه ها  از  افزود:  اسلامی شهر شیراز  زارعی عضو شورای 
بخشی پساب و بخشی فاضلاب خام بیرون می آید که نهایتاً یکی شده 
و بخشی از آن در مسیر کانال های کشاورزی و بخش دیگر به دریاچه 

نمک وارد می شود.
زارعی خاطرنشان کرد: شرکت آبفا بایستی در این خصوص ورود 
جدی کرده و با احداث تصفیه خانه های لازم پساب موجود را تصفیه 

و قابل استفاده نماید.


